
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2021. június 29-én 
megtartott üléséről 
 
Az ülés helye:  Városi Könyvtár Vadász utcai rendezvényterme 
   (Nagykáta, Dózsa György út 15/A.) 
 
Jelen vannak: Dorner Gábor polgármester, 
   Agócs Pál alpolgármester, 

Botka Sándor, Gyüre Pál,  
Kármán Katalin, Kele Róbert,  
Molnár István, Simon László, Tóth István, 
Velkeiné Tóth Ágnes Klára képviselő 

   Karsainé Magyar Ildikó jegyző,  
 
Az ülésen részt vett meghívott vendég (ek):  

Králik Szabolcs a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. 
képviseletében 
Balla Mihály a Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb Szolgáltató 
Nonprofit Kft. és a Káta Hidro Kft. ügyvezetője 

 
Az ülésről igazoltan volt távol Gyüre Károlyné és Szabó Ákos képviselő.  
 
A meghívó a jegyzőkönyv 1. számú melléklete. 
A jelenléti ív a jegyzőkönyv 2. számú melléklete. 
 
Dorner Gábor: Tisztelettel és szeretettel köszönt mindenkit Nagykáta Város 
Önkormányzata 2021. június 29-i képviselő-testületi ülésén. Megállapítja, hogy a 
képviselő-testület határozatképes, a megválasztott 12 fő képviselő közül 10 képviselő jelen 
van. Gyüre Károlyné és Szabó Ákos képviselő jelezte távollétét. A képviselő-testületi ülés 
anyagát mindenki megkapta. Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi pontokhoz, 
amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a napirendi pontokat elfogadja 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
napirendi pontokat fogadta el: 
 
189/2021. (VI.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Napirendi pontok: 1./ Tájékoztatás a lejárt határidejű határozatokról és a két ülés között 

      történt fontosabb eseményekről 
Előadó: polgármester 
 

2. / Rendeletalkotás Nagykáta Város Helyi Építési Szabályzatáról  
    Előadó: polgármester 
 

 3./ A Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. beszámolója Nagykáta      
      városban végzett 2020. évi víziközmű-szolgáltatási   
      tevékenységéről 
 Előadó: polgármester 
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4./ A Városgazdálkodási Szervezet III. negyedéves munkatervének               
     jóváhagyása 

Előadó: polgármester 
 

5./ „Konyha eszközbeszerzés 2.” ajánlattételi felhívás jóváhagyása    
 Előadó: polgármester 
 
6./ A VI. Tápiófeszt megrendezésével kapcsolatos döntés 
 Előadó: polgármester 
 
7./ Helyi Esélyegyenlőségi Program felülvizsgálata 
 Előadó: polgármester 
 
8./ Döntés a Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi Társulásból történő  
     kilépésről 
 Előadó: polgármester 
 
9./ Egyebek 
9/1. A Képviselő-testület 2021. II. félévi munkatervének elfogadása 
 Előadó: polgármester 
 
9/2. Döntés szúnyoggyérítés megrendeléséről 
 Előadó: polgármester 

 
9/3. Döntés forgalomlassító eszközök elhelyezéséről 
 Előadó: polgármester 
 
9/4. Döntés önkormányzati tulajdonú ingatlanokra vonatkozó vételi  
       kérelmekről    
 Előadó: polgármester 
 
9/5. Önkormányzati bérlakás iránti kérelem elbírálása 
 Előadó: polgármester 

 
(Králik Szabolcs a TRV Zrt. képviselője megérkezik az ülésterembe.) 
 
1./ Napirendi pont 
Tájékoztatás a lejárt határidejű határozatokról és a két ülés között történt fontosabb 
eseményekről (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 3. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Elmondja, hogy a tájékoztatót mindenki megkapta, melyet a 
következőkkel szeretne még kiegészíteni:  
Köszönhetően a védőoltásoknak túl vannak a koronavírus járvány újabb hullámán. 2021. 
június 15-től a Kormány döntése alapján visszatértek a képviselő-testületi ülések a normál 
kerékvágásba. E hónap 18-án már egy rendkívüli képviselő-testületi ülést tartottak, a mai 
pedig munkatervükben szereplő rendes ülés.  
Mielőtt a napirendi pontokra rátérne, szeretné köszönetét kifejezni mindenkinek, aki a 
járvány elleni védekezésben részt vett. Elsősorban köszönet illeti meg az egészségügyben 
dolgozókat, háziorvosokat, szakorvosokat, mentősöket, ápolókat, és az ő munkájukat 
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segítő dolgozókat, az odaadással végzett, megfeszített munkájukért, szakmai 
felkészültségükért. Köszönet a Magyar Honvédség, a Katasztrófavédelem, a Rendőrség, a 
Járási Hivatal dolgozóinak. Köszönet a pedagógusoknak, óvónőknek, védőnőknek, 
munkatársainak és mindenkinek, aki a járvány ideje alatt még körültekintőbben, még 
nagyobb odafigyeléssel végezte munkáját.  
 
Legutóbbi képviselő-testületi ülésük - a mostani 18-ai rendkívülit nem számítva - 2020. 
november 3-án volt. Az elmúlt időszakban Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-
testülete jogkörében eljárva 257 polgármesteri döntést hozott, ebből 72 döntést 2020-ban, 
185 döntést pedig 2021-ben. A döntéseket részletesen tartalmazza a kiküldött tájékoztató, 
de természetesen bárki megnézheti a város honlapján, a www.nagykata.hu oldalon. 
Kiemelt figyelmet fordított arra, hogy azon intézkedéseket, melyben a felhatalmazás 
alapján polgármesterként egyedül döntött, a szükségesség és az arányosság jellemezze. 
Ezzel a lehetőséggel nem élt vissza. Minden meghozott döntés kiküldésre került 
képviselőtársainak, sőt kérte, hogy véleményezzék is azt. Ezúton szeretné megköszönni 
azon képviselőtársainak, akik vették a fáradtságot, átnézték és válaszoltak rá. 
Várja a kérdéseket, észrevételeket a tájékoztatóval kapcsolatban. amennyiben kérdés, 
észrevétel nincs kéri, aki a lejárt határidejű határozatokról szóló tájékoztatást elfogadja 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a lejárt 
határidejű határozatokról szóló tájékoztatót. 
aki  
 
1./ Napirendi pont 
Rendeletalkotás Nagykáta Város Helyi Építési Szabályzatáról (Az előterjesztés a 
jegyzőkönyv 4. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testületének döntése alapján 
megvalósult Nagykáta Város településrendezési eszközeinek felülvizsgálata. A város 
korábbi Helyi Építési Szabályzata a gyakorlati tapasztalatok, pontatlanságok, valamint a 
korábban felmerült lakossági és önkormányzati igények és jogszabályi változások miatt 
felülvizsgálatra került és helyette egy új Helyi Építési Szabályzat került megalkotásra. Az 
államigazgatási eljárás lezárult, az Állami Főépítész végső szakmai véleménye 
megérkezett, a tervezet ellen kifogást nem emelt. A záró szakmai vélemény értelmében a 
tervdokumentáció jóváhagyandó munkarészei a Képviselő-testület részéről jóváhagyhatók.  
A bizottságok összevont bizottsági ülésen tárgyalták a napirendi pontot. Kéri Simon 
Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát. 
 
Simon László: Mind a négy bizottság határozatképes volt az összevont bizottsági ülésen. 
A bizottságok a napirendi pontban szereplő 4 határozati javaslatot egyhangúan elfogadásra 
javasolják.  
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponttal kapcsolatban. 
Elmondja, hogy 4 db határozati javaslatról kell dönteniük. Amennyiben kérdés, észrevétel 
nincs kéri, aki a Településszerkezeti Tervet a határozati javaslatban megfogalmazottak 
szerint elfogadja, kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem szavazat nélkül, 3 tartózkodás mellett az 
alábbi határozatot hozta: 
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190/2021. (VI.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzatának Képviselő testülete Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13.§. (1) bekezdés 1. pontja 
szerint, valamint az épített környezet alakításáról és védelméről szóló, többször módosított 
1997. évi LXXVIII. törvény 9/B. §-ának (2) bekezdés a) pontjára tekintettel jóváhagyja a 
TSZT jelű Településszerkezeti tervét (továbbiakban TSZT) valamint az M-1 jelű 
mellékletében rögzített Településszerkezeti tervről szóló melléklet szerinti leírását az 
OTÉK hatályos állapota alapján, valamint a 314/2012. (XI.8.) Korm. rendelet 
településrendezési tartalmi követelményeinek és jelmagyarázatának figyelembevételével: 
 
1. A Településszerkezeti tervlap hatálya területi értelemben Nagykáta Város teljes 

közigazgatási területére kiterjed. 
 
2. A biológiai aktivitásérték egyenlege: 

a biológiai aktivitásérték számításról szóló 9/2007. (IV.3.) ÖTM rendelet alapján a 
tervmódosítás műleírásában kiszámított biológiai aktivitásérték egyenlege pozitív, a 
törvényi előírásnak megfelel. A tervmódosítás során keletkező +946,67 Biológiai 
aktivitásérték pont a soron következő TSZT módosítások alkalmával felhasználható. 

 
3. A Településszerkezeti tervet érintő, területfelhasználás változással érintett beépítésre 

szánt fejlesztési területek változásai: az M-1 melléklet 2.1. sz. táblázata szerint. 
 

4. A Pest megye Területrendezési Terv Szerkezeti Terve, és a 2021. évi TRT módosítás 
területi mérlege: az M-1 melléklet 4.1. sz. táblázata szerint. 

 
Ez a határozat és a mellékletét képező leírás és településszerkezeti tervlap a Helyi Építési 
Szabályzat hatályba lépésével egyidejűleg lép hatályba. 
 
A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjon a Településszerkezeti 
Terv nyilvánosságáról, az elfogadott településrendezési eszközt küldje meg az állami 
főépítészi hatáskörben eljáró megyei kormányhivatalnak és az eljárásban résztvevő 
államigazgatási szerveknek, valamint a partnerségi egyeztetés szabályai szerint 
tájékoztassa a partnereket. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki második határozati javaslatot elfogadja, azaz, Nagykáta 
Településfejlesztési Koncepcióját kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem szavazat nélkül, 3 tartózkodás mellett az 
alábbi határozatot hozta: 
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191/2021. (VI.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzatának Képviselő testülete elfogadja Nagykáta 
Településfejlesztési Koncepcióját. A Településfejlesztési Koncepció az eredeti 
jegyzőkönyv melléklete. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki elfogadja Nagykáta Város Helyi Építési Szabályzatáról szóló 
rendeletet kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem szavazat nélkül, 3 tartózkodás mellett az 
alábbi rendeletet alkotta: 
 
14/2021. (VI.30.) számú Képviselő-testületi 
r e n d e l e t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete megalkotta a 14/2021. (VI.30.) 
önkormányzati rendeletét Nagykáta Város Helyi Építési Szabályzatáról, mely az eredeti 
jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki egyetért azzal, hogy az új rendelet megalkotásával a Város Helyi 
Építési Szabályzatáról szóló 4/2003. (III.01.) önkormányzati rendeletet hatályon kívül 
helyezzék kézfelemeléssel jelezze azt.   
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem szavazat nélkül, 3 tartózkodás mellett az 
alábbi rendeletet alkotta: 
 
15/2021. (VI.30.) számú Képviselő-testületi 
r e n d e l e t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete megalkotta a 15/2021. (VI.30.) 
önkormányzati rendeletét a város Helyi Építési Szabályzatáról szóló 4/2003. (III.01.) 
önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezéséről, mely az eredeti jegyzőkönyv 
mellékletét képezi. 
 
3./ Napirendi pont 
A Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. beszámolója Nagykáta városban végzett 
2020. évi víziközmű-szolgáltatási tevékenységéről (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 5. 
számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A TRV Zrt. tájékoztató jelleggel megküldte a 2020. évre vonatkozó 
beszámolóját a Nagykáta városában nyújtott víziközmű-szolgáltatással kapcsolatos 
észrevételekről, valamint az elmúlt időszak üzemeltetési, működtetési és karbantartási 
tapasztalataira vonatkozóan, mely az előterjesztéshez csatoltan megküldésre került. 
Tisztelettel köszönti Králik Szabolcsot, a TRV Zrt. képviseletében. Kérdezi szeretné-e 
szóban kiegészíteni a beszámolót? 
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Králik Szabolcs: Tisztelt Polgármester úr, Tisztelt Képviselő-testület! Nem szeretné 
kiegészíteni a beszámolót, amennyiben kérdés, vagy kérés van, akkor ő azt rögzíti és 
megválaszolják, a szükséges tájékoztatást, intézkedést megteszik.  
 
Dorner Gábor: Megköszöni. Kéri Simon Lászlót a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse 
a bizottságok javaslatát.  
 
Simon László: A bizottságok tárgyalták a napirendi pontot, a beszámolót egyhangúan 
elfogadásra javasolják. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz. 
 
Botka Sándor: Szeretne egy-két dolgot kérdezni. Kiestek már eléggé november óta 
rendszerből, de a számok neki úgy tűnnek, hogy kevesebb a bérleti díj, amit a működésért 
kapnak, mint amit kifizetnek. Jól látja?  Ez a szám a 8.820.000 ft és a 10.365.000 ft ezek a 
valós számot tükrözik? 
 
Králik Szabolcs: Feltételezi, hogy igen. 
 
Botka Sándor: Igen, gondolja ő is. Tehát, ha jól emlékszik rá - bár nem kereste elő a 
tavalyi, tavaly előtti beszámolót -, azokban hasonló számok voltak. Mindig egy kicsit 
többet fizetnek vissza, mint amit kapnak. Semmilyen kirívó esetet nem látnak. Mi volt az, 
ami megvalósult itt az elmúlt évben, voltak felújítások, voltak karbantartások, de 
semmilyen extrém kiadásokat nem látott, ami nem lehetett volna tervezhető. 
 
Králik Szabolcs: Érti. Abban az esetben, hogyha a felújítás költsége több, mint a 
használati díj, akkor ez előfordulhat, igen.  
 
Botka Sándor: Mondta, hogy 3 éve volt az a felújítás, nyilván az egy nagyobb tétel volt, 
volt ott egy egyeztetés a várossal, emlékszenek rá, de most ebben az évben nem lát semmi 
kirívót és majd 2 millió forintot rá kell fizetniük. Azért ez a Káta Hidro idejében nem volt 
így. Ott azért mindig - jó tudják, hogy mást is csinált a Káta Hidro nemcsak a 
vízszolgáltatást - de ez nem volt így. Králik Szabolcs már itt volt abban az időben, és tudja, 
hogy a vízszolgáltatás a város részére soha nem volt ráfizetéses. Most ezek szerint a 
számok szerint az. Most vagy a TRV Zrt. tolla fog vastagon, vagy valamiért megváltoztak 
a körülmények. 
 
Králik Szabolcs: Erre Képviselő úrnak annyit tud ígérni, hogy ezen felül, ha kiegészíteni 
látja szükségesnek, akkor …. 
 
Botka Sándor: Nem, nem, nem. Ez rendben van így. Ő inkább a Polgármester urat 
szeretné arra kérni, hogy következő évi szerződésmódosításkor, nem tudja mikor van 
fordulója a szerződésnek próbáljon egy olyan szerződést kötni, amelyben nem fizetnek rá, 
esetleg. (Hangfelvételről nem érthető.) Jó? Mert most már éves szinten milliók mennek ki. 
Egy megváltott rendszer után, amikor éveken keresztül nem volt ez. 
 
Králik Szabolcs: Ha jól tudja, akkor a használati díjat. Ez nem egészen így van. 
 
Dorner Gábor: Ez nem így van. 
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Karsainé Magyar Ildikó: Ez nem így van. Ez úgy van, hogy van egy bérleti-üzemeltetési 
szerződés és a bérleti díj terhéig kell az Önkormányzatnak fizetnie. Tehát a bérleti díjon 
felül nem fizet az Önkormányzat a TRV Zrt-nek. 
 
Botka Sándor: Ezt kérdezi. 
 
Dorner Gábor: Nem fizetnek semmit. 
 
Botka Sándor: A 10 millió és a 8 millió különbségét nem fizetik ki? 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Nem. 
 
Botka Sándor: Jó, akkor ennyit lett volna a válasz. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Ezen felül nem fizet az Önkormányzat, és ez nem módosítható, 
mert egy ilyen szerződést 15 évre lehet legalább kötni. Tehát a bérleti díj terhére végzik 
ezeket a felújításokat, javításokat és hogyha több nekik, akkor egy az, hogy nem kapnak 
hozzájárulást, vagy akkor úgymond a következő év bérleti díjából lejön, ez az összeg. 
 
Botka Sándor: Jó, akkor a lényeg, hogy ez az összeg nekik nullás. Jó, így rendben van, 
megvan a válasz. 
 
Králik Szabolcs: Igen, így van. Jó, csak az ütemezése a dolgoknak az….   
 
Botka Sándor: Jó, az, hogy a TRV Zrt, ezt miből fizeti ki, az a képviselőket, had ne 
érdekelje. A lényeg az, hogy nem fizetnek érte.  
 
Králik Szabolcs: A pénzügyes dolgokat ő nem tudja. 
 
Botka Sándor: Jó, hát, ez volt a legvastagabb szám az egész paksamétában… 
 
Králik Szabolcs: Azért mondja, hogy a pénzügyesektől ő ezt meg tudja kérdezni. 
 
Botka Sándor: Nem, igazából nem, akkor ez így rendben van. Köszöni szépen. 
 
Dorner Gábor: Bármilyen felújításra, szivattyú-cserére, vonatkozó kérelem jön a TRV 
Zrt. részéről mindegyikben benne van, hogy csak és kizárólag a bérleti díj terhére 
számlázható. 
 
Botka Sándor: Köszöni szépen. Ezt szerette volna hallani. 
 
Dorner Gábor: Várja az egyéb kérdéseket, észrevételeket. Amennyiben nincs, szeretné 
megköszönni Nagykáta Város Önkormányzata nevében a TRV Zrt. hozzáállását és segítő 
készségét a 2020-as évre vonatkozóan is. Nem tud olyan példát mondani, amikor egy 
probléma felmerült, legyen szó kamerázásról, mosatásról, bármilyen műszaki problémáról 
akkor ne segítettek volna, és szinte azonnal, úgyhogy ezt köszöni szépen külön. Nem 
maradt más hátra, mint a szavazás. Kéri, aki egyetért a TRV Zrt. beszámolójának 
elfogadásával kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta:  
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192/2021. (VI.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a Tiszamenti Regionális 
Vízművek Zrt. Nagykáta városban végzett 2020. évi víziközmű szolgáltatási 
tevékenységéről szóló beszámolóját. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
(Králik Szabolcs a TRV Zrt. képviselője távozik az ülésteremből.) 
 
4./ Napirendi pont 
A Városgazdálkodási Szervezet III. negyedéves munkatervének jóváhagyása (Az 
előterjesztés a jegyzőkönyv 6. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Városgazdálkodási Szervezet igazgatója elkészítette a 2021. III. 
negyedévre vonatkozó munkaterv tervezetét, mely az előterjesztéshez csatoltan 
megküldésre került. Kéri Simon Lászlót a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a 
bizottságok döntését. 
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják a munkatervet.  
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a munkatervet elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt.  
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül, alábbi 
határozatot hozta: 
 
193/2021. (VI.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete jóváhagyja a Városgazdálkodási 
Szervezet igazgatója által készített 2021. III. negyedévére vonatkozó munkatervet. A 
munkaterv az eredeti jegyzőkönyv melléklete. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
5./ Napirendi pont 
„Konyha eszközbeszerzés 2.” ajánlattételi felhívás jóváhagyása (Az előterjesztés a 
jegyzőkönyv 7. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Az előterjesztésben leírtak alapján eddig bruttó 7.863.447.- Forint 
értékben került sor eszközbeszerzésre az Ezer Adagos konyhára, melyet a vállalkozó által 
fizetett bérleti díj terhére szereztek be. Szeretnék tovább fejleszteni a konyhát, ezért újabb 
eszközök beszerzésére kerülne sor. A konyhát üzemeltető vállalkozóval egyeztetve az 
alábbi eszközök kerülnének beszerzésre: 2 db 300 literes gázos főzőüst, az ehhez 
szükséges 2 db égéstermék-elvezető, valamint 4 db gázüzemű főzőzsámoly.  
Az előzetes költségkalkuláció alapján a beszerzendő eszközök bruttó 4.000.000.- Forintba 
kerülnének, melyek szintén a bérleti díjból kerülnének beszerzésre. A második évre 
esedékes bérleti díj fizetési határideje: 2021. szeptember 10. Az önkormányzat Beszerzési 
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Szabályzata alapján eljárást kell lefolytatniuk. A Beszerzési Szabályzat alapján 3 
árajánlatot szükséges bekérni. Az ajánlattételi felhívást az előterjesztéshez mellékelten 
megküldték. Kéri, Simon Lászlót a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok 
javaslatát.  
 
(Balla Mihály a Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft. és a Káta 
Hidro Kft. ügyvezetője megérkezik az ülésterembe.) 
 
Simon László: Bizottságok elfogadásra javasolják az eszközök beszerzésének 
támogatását, az ajánlattételi felhívás jóváhagyását. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz. 
 
Kele Róbert: Azt szeretné megkérdezni, hogy most ez eredetileg nem úgy lett volna, hogy 
a konyhát 3 évre bérbe adják, pályáznak, felszerelik a konyhát modern gépekkel, és utána 
vissza lesz véve az üzemeltetés? Az lenne a kérdése, hogy ezeket az eszközöket, melyek 
most beszerzésre kerülnek - az előzőekben és most is -, ezek új állapotukban le vannak 
rakva, tárolva vannak, vagy ezeket használja valaki? 
 
Dorner Gábor: Azért szerzik be az eszközöket, hogy ezeket használják. Tehát nyilván 
használják. Így is indult ez az egész, mivel pályázni nem tudnak, mert kívülről olyan 
energetikai mutatókkal rendelkezik a konyha, hogy visszadobják a pályázatot. Próbálták 
már, pályáztak, nem sikerült. Nyilván a bérleti díjból, amit fizet a vállalkozó, felújítják 
teljesen új eszközökkel a konyhát, nyilván az eszközöknek a város tulajdonosa. 
 
Kele Róbert: Jó, de ha visszaveszik a konyhát, olyan 3 vagy 4 év múlva, akkor ugyanúgy 
elhasznált eszközeik lesznek. 
 
Dorner Gábor: Azért az 1-2 éves gépek nem elhasználtak, szerinte az kizárt dolog.  
 
Kele Róbert: Na jó, voltak eszközök Kocsi János idejében, és azok az eszközök is tönkre 
mentek. 
 
Tóth István: 30 éves eszközök voltak a konyhán Kocsi János idejében. 
 
Botka Sándor: Igazából persze logikus ez, hogy egy olyan konyhát működtessünk, ami 
legjobb terméket tudja előállítani és, ha máshogy nem oldható meg, viszont ez a vállalkozó 
aláírt egy szerződést, amikor a konyhát átvette a vállalkozó, és a bérleti díjat 
meghatározták, ott adott feltételekkel vette át, és annak végig meg kell felelnie és közben 
ők tolják alá a plusz dolgokat, amit az akkori szerződése nem…. Miért benne van a 
szerződésben, hogy ők ráköltenek x millió forintot? 
 
Tóth István: Igen. Amit rákölt. 
 
Simon László: Pontosan, vissza kell olvasni. Benne van. 
 
Botka Sándor: (Hangfelvételről nem érthető). 
 
Simon László: Így szoktad… 
 
Kele Róbert: Nem egészen, mert a határozatban a polgármester lett megbízva, hogy a 
szerződést megkösse. Ők a szerződést nem látták. 
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Dorner Gábor: Dehogynem. A szerződés kiküldésre kerül minden esetben.  
 
Botka Sándor: Lehet, hogy nem nézték át a szerződést. (Hangfelvételről nem érthető.) Ha 
így volt, akkor jó. 
 
Agócs Pál: Egyet kell tisztán látniuk. Elmondták az imént, hogy pályázati úton, nem 
tudták felújítani a konyhát, sem eszközt venni. Önerőből ezt nem tudták megtenni. Ebbe a 
konstrukcióba, hogy gyakorlatilag a bérlő által fizetett bérleti díjat eszközökbe és a 
felújításba fordítják 3 éven belül lesz egy felújított konyhájuk, új eszközökkel, amire más 
esélyük nem volt. Valóban 3 éves eszközök, de most a 30 éves eszközökhöz viszonyítva 
ezek még korszerű eszközöknek számítanak majd akkor is, amikor ezeket majd 
visszaveszik. És azt kell még tudni, hogy Kocsi János idejében csak külső energetikai 
felújítás volt, tehát szigetelés, talán nyílászáró csere, ha jól emlékszik, és épp ez miatt, 
hogy egyszer már egy felújítás megtörtént, nem tudnak olyan pontszámokat elérni egy 
pályázaton, ami elegendő lenne ahhoz, hogy sikeres legyen a pályázat. Egyetlen ilyen ok 
volt arra, hogy ezek az eszközök és a konyha állapota valamilyen szinten új legyen, amikor 
ezt visszakapják. 
 
Botka Sándor: Elfogadható alpolgármester úr válasza, egyetlen egy tétel nem. Az, hogy 
semmilyen más esélyük nem lett volna, ez nem igaz. Nyilván nekik is lehetett volna 
nyereséges, ha ők üzemeltették volna hasonló hatékonysággal, nyilván nekik is nyereséges 
lett volna és akkor a nyereség is itt maradt volna. (Hangfelvételről nem érthető).   
Ez az egy rész, ez nem áll.  
 
Agócs Pál: Nem mentek bele ennyire a részletekbe. De sokkal összetettebb ettől a dolog. 
De addig, amíg ők azt a formátumot követték amit, látták, hogy ez nem működött. 
 
Botka Sándor: Persze, az a formátum nem működött. 
 
Agócs Pál: Így van, az nem működött, így most lényegesen egyszerűbb a pénzeket is 
lehívni, Egy darab számlát kapnak, amit teljes egészében lefinanszíroznak, abba a 
konstrukcióba nem volt teljes egészében lefinanszírozva, a konstrukció miatt, akkor 
egyértelmű, hogy az úgy nem működött. Milyen esélyük lett volna még, ha az nem 
működött? 
 
Botka Sándor: Kár azon vitatkozni, mi lett volna ha, most ez van. 
 
Simon László: Még annyit hozzátenne, ha jól emlékszik, akkor olyan számokat kaptak a 
Városgazdálkodás akkori vezetéstől, hogy elég jelentős mínuszt termelt évente. Itt most 
van egy plusz 10 milliós éves bevételük, amiből fejleszthetnek. Tulajdonképpen nem 
mínusz 10 millió, hanem 20 milliós nyereség. 
 
Botka Sándor: Akkori működést minősíti, mert ha   (Hangfelvételről nem érthető). 
 
Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs kéri, aki egyetért azzal, hogy az 
Ezer Adagos Konyhára eszközök beszerzésére kerüljön sor a bérleti díj terhére maximum 
bruttó 4.200.000.- Forintig kézfelemeléssel jelezze azt.  
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül, alábbi 
határozatot hozta: 
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194/2021. (VI.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete egyetért azzal, hogy az Ezer Adagos 
Konyhára eszközök beszerzésére kerül sor a bérleti díj terhére maximum bruttó 4.200.000.- 
Forintig.   
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki egyetért az ajánlattételi felhívás jóváhagyásával, valamint az 
ajánlattételi felhívás alábbi gazdasági szereplőknek történő megküldésével: 
 

1. KAPPA Gasztro Kft.   5000 Szolnok, Uszály u. 22. 
2. Euro-Expert Team Kft.   4400 Nyíregyháza, Nagyvárad u. 22/A 
3. PÉCSI GASZTROKER Kft.  7632 Pécs, Siklósi u. 4. 
4. Gasztronagyker Kft.   4031 Debrecen, Balmazújvárosi út 42. 
5. Gasztroker Konyhatechnika Kft. 1072 Budapest, Klauzál tér 15. 

 
valamint azzal, hogy a képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az 
Ajánlattételi felhívásra beérkezett érvényes ajánlatok közül a legalacsonyabb összegű 
ellenszolgáltatást benyújtó pályázóval a szerződést megkösse kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül, alábbi 
határozatot hozta: 
 
195/2021. (VI.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a „Konyha eszközbeszerzés 2.” 
tárgyban kiküldendő ajánlattételi felhívást elfogadja, mely az eredeti jegyzőkönyv 
melléklete. 

A Képviselő-testület az ajánlattételi felhívást az alábbi gazdasági szereplőknek küldi meg: 
 

1. KAPPA Gasztro Kft.    5000 Szolnok, Uszály u. 22. 
2. Euro-Expert Team Kft.   4400 Nyíregyháza, Nagyvárad u. 22/A 
3. PÉCSI GASZTROKER Kft.   7632 Pécs, Siklósi u. 4. 
4. Gasztronagyker Kft.    4031 Debrecen, Balmazújvárosi út 42. 
5. Gasztroker Konyhatechnika Kft.  1072 Budapest, Klauzál tér 15. 

 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az eljárás eredményes 
lefolytatása érdekében a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az Ajánlattételi felhívásra 
beérkezett érvényes ajánlatok közül a legalacsonyabb összegű ellenszolgáltatást benyújtó 
pályázóval a szerződést megkösse. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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6./ Napirendi pont 
A VI. Tápiófeszt megrendezésével kapcsolatos döntés (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 8. 
számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A tavalyi évben a pandémia miatt sajnos nem került megrendezésre a 
rendezvény. Az idei évben 2021. szeptember 11-12. között kerülne megrendezésre a VI. 
Tápiófeszt a Piactéren. A rendezvénnyel egyidőben rendezik meg a XXXVII. Nemzetközi 
Kátai Tánctalálkozót szeptember 9-12. között. A VI. Tápiófeszt sikeres megtartása 
érdekében szükséges, hogy az Önkormányzat megbízzon egy szervezetet a rendezvény 
szervezésével. Kéri, Simon Lászlót a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok 
javaslatát.  
 
Simon László: A bizottságok a határozati javaslatban szerepelteket egyhangúan 
elfogadásra javasolják. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz. 
 
Botka Sándor: Természetesen maximálisan támogatják a rendezvény megtartását. Ennél 
sokkal jelentősebb összeget is el tudott volna fogadni támogatás képen. Egy pár kérdés. 
Hogyan tervezik a beléptető rendszert? Hogyan lesz szabadon átjárható, mint eddig vagy 
most a korlátozások tekintetében van beléptetés, esetleg a védettségi igazolványra is 
szükség lesz? 
 
Dorner Gábor: Igen, jelen jogszabályok figyelembevételével, sajnos a védettségi 
igazolványt el kell, hogy kérjék. Hacsak nem lesz majd más, de most jelen pillanatban így 
kell készülni. 
 
Agócs Pál: Igen, erre készülniük kell, Polgármester úr már megelőzte. Jelen jogszabályi 
körülmények miatt úgy kell készülniük, hogy beléptetnek. Beléptetni 3 kapun fognak vagy 
három helyszínen. A külső rendezvény, ami a Dózsa György úton és a Petőfi Sándor 
utcában szokott lenni, az is a rendezvénynek a része. A Petőfi Sándor utcából fognak 
egyszer beléptetni, a Dózsa György úton a temető felől, illetve a Dózsa György úton a Lidl 
vagy a Posta felől, ha így jobban tetszik. 
 
Botka Sándor: Akkor már a külső rész felől zárt lesz?  
 
Agócs Pál: Így van. Oda is már csak védettségi igazolvánnyal lehet belépni. 
 
Dorner Gábor: Sajnos, egy rendezvénynek számít. Tehát a külső rész is ehhez tartozik. 
 
Botka Sándor: Világos. Mi van azokkal az üzlet tulajdonosokkal, akik a területen belül 
vannak? 
 
Agócs Pál: Azokat minden évben kiértesítik előre. Az ő üzleti tevékenységüket nem 
kívánják megzavarni. A gyalogosforgalmat valahogyan át fogják engedni, de lesz egy 
belső beléptetés is pontosan ezért. Az az őrző-védő szolgálat, aki eddig ellátta a feladatot, a 
belső térbe való beléptetést fogja elvégezni, tehát valaki áll a Dózsa György úti kapuban, a 
hátsó kapun nem lehet kimenni - bocsánat-, kimenni, majd ki lehet, karszalaggal, mert 
karszalagos megoldást választottak, bejönni nem lehet ott. Tehát egyszer 
mindenféleképpen át kell jönni valamelyik regisztrációs kapun, ahol ellenőrizni fogják, és 
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ha mégis valaki netán kihasználva azt, hogy ő üzletbe megy be és onnan szeretne bejutni, 
akkor ő már a belső részbe biztosan nem fog tudni bejönni. Igyekeznek kiszűrni azt, akinek 
nincs karszalagja, és annak előbb utóbb el kell hagynia a területet. 
 
Botka Sándor: Tehát az üzletek forgalmát azzal nem korlátozzák, hogy akiknek nincs 
védettségi igazolványuk nem mehetnek be. 
 
Agócs Pál: Ezt nem tudják korlátozni. Ez így van, nem korlátozhatják, és nem is kívánják 
korlátozni. 
 
Botka Sándor: Így ebben a formában a három külső kapus beléptető rendszernek van 
értelme? 
 
Agócs Pál: Muszáj, hogy ezt megtegyék, mert a Rendőrség ezt kéri tőlük, hogy ezeket a 
külső helyszíneket is ugyanúgy csak védettségi igazolvánnyal lehet látogatni. 
 
Botka Sándor: Akkor elég lesz valakinek azt mondani, hogy ő csak a boltba megy? 
 
Agócs Pál: Ő elmegy a boltba. 
 
Botka Sándor: Akkor elég lesz, ha azt mondja, hogy boltba megy? 
 
Agócs Pál: Igen, nyilván nehéz lesz ezt kontrollálni. De ezért lesz az, hogy a belső térbe 
semmiféleképpen nem fog bejutni. 
 
Botka Sándor: Persze. 
 
Agócs Pál: Egyszer, amikor bemegy a külső területre, de ha be szeretne menni a belső 
részbe, akkor még egyszer át kell mennie. A külső tér az egy kicsit átjárhatóbb lesz, 
muszáj, hogy ezt tegyék. 
 
Botka Sándor: Érti. Még egy kérdés. Ha jól emlékszik, de lehet rossz az információja két 
évvel ezelőtt volt itt egy elmaradt R-GO koncert az időjárás miatt. De annak a költségével 
találgatják, hogy mi van? 
 
Agócs Pál: Az, gyakorlatilag a szerződésben mindig így van benne, hogy ha elmarad a 
fellépő hibáján kívül a koncert, akkor azt ki kell fizetni, és ez megtörtént - nekik helyt 
kellett állni -, ki kellett fizetniük a fellépőt. Nem ő mondta le, az időjárás miatt a 
technikusok mondták le, mert a színpad úgy elázott, hogy áramütés veszélye volt és nem 
engedték fel az R-GO-t. Tehát le kellett, hogy mondják a rendezvényt felelősen, elfogadva 
a technikusok döntését. Az R-GO, akkor ígéretet tett arra, hogy legközelebb, azért 
valamilyen engedményt tesz – ez egyébként nem kötelező számára, ezt önállóan tette meg 
-, hogy következő évben kedvezményes áron fog eljönni, ha meghívják. 2020-ban 
meghiúsult ugyan a rendezvény, de a szervezés megkezdődött és az R-GO-t meg is 
szólították természetesen. A kedvezmény abban merült volna ki, hogy ugyanazon az áron 
jött volna, mint az előző évben, mert egyébként áremelések voltak. Most a 3. évben is 
megkeresték, de már nem tartja érvényesnek az akkori ajánlatát, tehát most egy jóval 
magasabb összegért tudna csak lejönni. Az idei évben már nem őt választották.  
 
Botka Sándor: Ez a technikai probléma, hogy felmerült, hogy nem tudtak fellépni, ez 
kinek a hibája volt? Volt felelős vagy nem volt? 
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Agócs Pál: Nem volt. Ez egy felhőszakadás miatt volt, hogy úgy elázott a színpad 
gyakorlatilag, hogy a technikusok nem vállalták tovább az üzemeltetést.  
 
Botka Sándor: Nem lehetett volna ezt elkerülni? (Hangfelvételről nem érthető.) 
 
Agócs Pál: Fedett színpad volt, egy ilyen felhőszakadásnál, amikor széllel jön, ezt nem 
lehet elkerülni, szinte vízszintesen esett az eső. Aki kint volt, az tudja. De nem tudták 
volna ezt másképpen. Megvolt a színpad fedése és az nagyobb is, mint maga a színpad, 
ami egy kisebb esőt elbír, de egy ilyen nagy felhőszakadást, amilyen volt, azt nem. 
 
Botka Sándor: Akkor ezt el kell, hogy engedjék. 
 
Agócs Pál: Ezt sajnos el, legnagyobb szívfájdalmukra. 
 
Botka Sándor: Jó. 
 
Dorner Gábor Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs kéri, aki egyetért a 
rendezvények megrendezésével, valamint azzal, hogy a Tápiófeszt szervezésével a Káta 
Alapítványt bízza meg a képviselő-testület, továbbá azzal, hogy az Alapítvány részére a 
rendezvény megtartásához 4,5 millió Forint támogatást nyújtsanak az kézfelemeléssel 
jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
196/2021 (VI.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete 2021. szeptember 9-12. között 
megrendezi a XXXVII. Nemzetközi Kátai Tánctalálkozót. 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete 2021. szeptember 11-12. között 
megrendezi a VI. Tápiófeszt kétnapos rendezvényt a Piactéren és környékén. 
A rendezvény főszervezője: Nagykáta Város Önkormányzata  
A rendezvény felelős szervezője: Agócs Pál alpolgármester. 
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete a 2021. szeptember 11-12. között 
megrendezendő VI. Tápiófeszt kétnapos rendezvény szervezésével megbízza a KÁTA  
Alapítványt (székhely: 2760 Nagykáta, Alsóegreskáta 0590/28. hrsz. képviselője: Kiss 
László Attila elnök). 
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a rendezvény megtartásához az 
Alapítvány részére 4.500.000 forintot biztosít Nagykáta Város Önkormányzata 2021. évi 
költségvetéséről szóló 9/2021. (II.18.) önkormányzati rendelet 12. melléklet 3.8 sorában 
nevesített összeg terhére. Az Alapítvány képviselője a támogatásként átadott összeg 
felhasználásáról legkésőbb 2021. december 15-ig számlával köteles elszámolni. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az Alapítvánnyal a Támogatási 
Szerződést megkösse. 
 
A képviselő-testület felkéri Agócs Pál alpolgármestert, hogy a rendezvény megtartása 
érdekében a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
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Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, intézményvezető 
 
7./ Napirendi pont 
Helyi Esélyegyenlőségi Program felülvizsgálata (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 9. számú 
melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2018-2023 
időszakra vonatkozó Helyi Esélyegyenlőségi Programját 2018. december 11-én fogadta el. 
A vonatkozó jogszabályok alapján ezt kétévente felül kell vizsgálni. A felülvizsgálat során 
megállapítást nyert, hogy a HEP időarányos megvalósítása eredményes, a helyzetelemzés 
módosítása nem indokolt, új intézkedést megfogalmazni nem szükséges, hiszen a 
helyzetelemzés továbbra is helytálló, néhány programelemben az intézkedés 
megvalósulásának határidejét kell meghosszabbítani a HEP érvényességi határidejének 
végéig, azaz 2023. december 31-ig. Kéri, Simon Lászlót a Pénzügyi Bizottság elnökét 
ismertesse a bizottságok javaslatát.  
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják a határozati javaslatban 
szerepelteket. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs kéri, aki egyetért a határozati javaslattal kézfelemeléssel jelezze 
azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
197/2021. (VI.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete az egyenlő bánásmódról és az 
esélyegyenlőség előmozdításáról szóló 2003. évi CXXV. törvény 31. § (4) bekezdésében 
és a helyi esélyegyenlőségi programok elkészítésének szabályairól és az esélyegyenlőségi 
mentorokról szóló 321/2011. (XII. 27.) Kormányrendelet 6. §-ában foglaltaknak 
megfelelően a 2018. december 11-én kelt, 249/2018. (XII.11.) számú képviselő-testületi 
határozattal elfogadott, 2018-2023 időszakra vonatkozó Helyi Esélyegyenlőségi 
Programját felülvizsgálta és úgy dönt, hogy a határozat mellékletét és a Helyi 
Esélyegyenlőségi Program részét képező Intézkedési Tervet - a néhány programelemet 
érintő határidő meghosszabbításával - módosítja.  
 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjon a felülvizsgálati határozat 
megküldésről a Társadalmi Esélyteremtési Főigazgatóság számára, a honlapján történő 
közzététel céljából. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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8./ Napirendi pont 
Döntés a Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi Társulásból történő kilépésről (Az 
előterjesztés a jegyzőkönyv 10. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Nagykáta Város Önkormányzata 700 millió forint vissza nem térítendő 
támogatásban részesült bentlakásos Idősek Otthona építésére, melyet elkészültét követően 
a város önálló intézményként kell, hogy üzemeltessen a Támogatói döntésnek megfelelően, 
a jelenlegi intézmény feladatának átvételével. A Társulás által ellátandó belső ellenőrzés 
már nem indokolja, hogy továbbra is tag maradjon az önkormányzat és lakosság arányosan 
fizesse a hozzájárulást a Társulásnak. Arra a továbbiakban is van lehetőség, hogy az új 
bentlakásos Idősek Otthona koordinálásában, a többi önkormányzattal kötendő 
feladatellátási megállapodás alapján az Intézmény koordinálja a házi segítségnyújtás 
ellátását. Az Mötv. előírásainak való megfelelés érdekében 2021. június 30-ig minősített 
többséggel szükséges döntést hozni arról, hogy 2021. december 31-ével Nagykáta kiválik a 
Társulásból és nem kíván részt venni a közös feladatellátásban. Kéri, Simon Lászlót a 
Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát.  
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag javasolják a Társulásból történő kilépést.  
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket és az észrevételeket.  
 
Botka Sándor: Több kérdése is lesz. Jegyzőasszonyhoz szól az első: Igaz-e, hogy 4 napos 
határidőt adott a településeknek döntésük meghozatalára? 
 
Karsai Magyar Ildikó: Ő nem 4 napos határidőt adott. Tájékoztatta őket, hogy Nagykáta 
Város Önkormányzata Képviselő-testülete a mai ülésen fogja tárgyalni ezt a napirendi 
pontot. Várhatóan Nagykáta a kiválás mellett dönt, mindenki gondolja át, hogy mit 
szeretne. Ezt megelőzően már Pánd jelezte, hogy nem kíván a feladatellátásban részt venni, 
de ő olyan döntést hozott, hogy a belső ellenőrzés és az egyéb feladatokban nem vesz részt, 
tehát nem olyan döntést, hogy a Társulásból kilép. Jelezte feléjük, hogy ha nem lépnek ki a 
Társulásból, csak a feladatellátásból, de a Társulás tagja marad, akkor a közös terhek 
viselésében részt vesz, hogyha marad továbbra is a Társulás. Tehát senki részére nem 
kötelező döntés, hogy kilépjen a Társulásból. Attól, ha megszavazza a Képviselő-testület 
Nagykáta kilépését, akkor a 7 tagönkormányzat még ugyanúgy tud tovább működni, 
hogyha társulási formában szeretné a feladatokat ellátni. 
 
Botka Sándor: Nem igaz, hogy ilyen rövid határidőt kaptak a válasz megadására? 
 
Karsai Magyar Ildikó: Nem. Nem, és nem is kellett nekik választ adni. Azért lettek 
tájékoztatva, hogy június 30-ig lehet döntést hozni erre vonatkozóan, hogy ismerjék azt a 
szándékot, hogy Nagykátán felmerül egy ilyen napirendi pont, mindenki gondolja át, hogy 
mit szeretne a Társulással a továbbiakban. Tápiógyörgye, Farmos és ... 
 
Botka Sándor: Tápiószentmárton és Pánd. 
 
Dorner Gábor: Tápiógyörgye és Farmos is jelezte már korábban, hogy ki fog lépni. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Ők már megküldték a kiválásról szóló döntésüket. A pándi 
Polgármester úrral tegnap beszélt Dorner Gábor Polgármester úr, hogy megkapták-e a 
visszajelzést, hogy, így a Társulásból nem válnak ki. Mai nap lesz náluk testületi ülés és 
ma hozzák meg a döntésüket. Tápiószentmárton részéről még válasz nem érkezett ezidáig. 
Tehát ezek az önkormányzatok jelezték szándékukat. Ez csak egy jelzés volt számunkra. 
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Elmondta a szentmártoni Polgármester úrnak is, (mert ő kereste, írt is e-mailt - amit 
mindannyian megkaptak), hogy ez semmiféle kötelezettséggel nem jár, továbbra is tudnak 
így működni társulási formában. 
 
Botka Sándor: Ha Nagykáta nélkül, akkor a Társulás elnökét újra kell megválasztani… 
 
Dorner Gábor: Ez csak egy jóindulatú jelzés volt feléjük, ha ők is ki szeretnének válni, 
akkor meg kell, hogy hozzák a döntést június végéig. Ha nem, akkor természetesen marad 
minden így. 
 
Botka Sándor: Igen, de a Társulás nemcsak a Gondozási Központot működteti, hanem az 
orvosi ügyeletet is, amit vészesen sikerült leépíteni az utóbbi 2 évben ettől függetlenül is. 
A házi betegellátási rendszert, illetve a belső ellenőrzést. Van még valami? 
 
Dorner Gábor: Van. Az orvosi ügyeletet nem a Társulás működteti.  
 
Botka Sándor: Már nem a Társulás működteti? 
 
Dorner Gábor: Nem, minden egyes önkormányzat külön szerződött. 
 
Botka Sándor: Ez az utolsó döntés értelmében, az utolsó döntésig, tavalyi döntésig ez így 
volt?  
 
Dorner Gábor: Már fél éven keresztül külön szerződött. Előtte valóban a Társulás 
működtette. 
 
Botka Sándor: Ezt az előtt a Társulás működtette. Sajnálja, hogy a Társulásnak ez az 
együttműködése nem jött össze és nem tudott olyan dolgot működtetni, ami hatékony és 
hasznos lett volna a benne lévő tagokra. Nyilván ez már az utolsó előtti szerződés 
megszűnik ezzel a döntésükkel, vélhetően a Társulás is megfog, ezt sajnálja. A Tápió-
vidéken semmilyen nagy szervezet nem marad, ami a Tápió-vidék településein 
összehangolja a problémákat. Nagyon sajnálja, teljesen felesleges egy már felépített dolgot 
(Hangfelvételről nem érthető.) Ez az egyik dolog, a másik dolog meg, hogy biztos, hogy ez 
a 700 millió Ft elég lesz az egésznek a felépítéséhez? 
 
Dorner Gábor: Ennyi pénzt nyertek rá, ennyiből kell megvalósítaniuk. 
 
Botka Sándor: Ők ezt látják. (Hangfelvételről nem érthető.) 
 
Dorner Gábor: Bíznak benne, hogy ezt ennyiből meg tudják valósítani. 
 
Botka Sándor: Bízni lehet, de ők ettől függetlenül nem támogatjuk ebből a Társulásból 
való kilépést. A Tápió-vidék közös jövője olyan sérelmet szenved, amit nem lehet pótolni. 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki a határozati javaslattal egyetért, vagyis a Kistérségi Társulásból 
történő kilépéssel kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, 3 nem szavazattal, tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
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198/2021. (VI.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 2021. december 31-
ével kiválik a Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi Társulásból. 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 90. § (4) bekezdése alapján a 
Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi Társulásból történő kiválása napján kéri az 
önkormányzatot megillető vagyon visszaadását.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az ügyben szükséges intézkedések 
megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 
9./Napirendi pont, Egyebek 
- A Képviselő-testület 2021. II. félévi munkatervének elfogadása (Az előterjesztés a 
jegyzőkönyv 11. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Az önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzata 5.§ (1) bekezdése 
alapján a képviselő-testület félévenként jóváhagyott munkaterv alapján végzi munkáját. 
Kéri, Simon Lászlót a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát.  
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag javasolják a munkaterv elfogadását. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a II. félévi munkatervet elfogadja kézfelemeléssel jelezze 
azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
199/2021. (VI.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2021. II. félévi munkatervét az 
alábbiak szerint fogadja el: 
 
Szeptember 28. 
 
A költségvetési rendelet módosítása 
Előadó: polgármester 
Véleményező bizottság: Pénzügyi, Jogi, Szociális, Egészségügyi és Rendvédelmi 
 
Közmeghallgatás napirendjének meghatározása 
Előadó: polgármester 
Véleményező bizottság: az SZMSZ-ben szereplő összes bizottság  
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November 8. (hétfő)  
 
Közmeghallgatás 
 
November 23. 
 
Az önkormányzati intézmények által végzett szolgáltatások díjainak felülvizsgálata 
Előadó: polgármester 
Véleményező bizottság: Pénzügyi 
 
Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt. felé nyilatkozat az állami vagyonba tartozó 
vagyontárgyak felhasználásáról kötelező önkormányzati feladat ellátására  
 
Előadó: polgármester 
Véleményező bizottság: Pénzügyi, Jogi, Szociális, Egészségügyi és Rendvédelmi 
 
December 7. 
 
A képviselő-testület 2022. I. félévi munkaterve 
Előadó: polgármester 
Véleményező bizottság: az SZMSZ-ben szereplő összes bizottság 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
-Döntés szúnyoggyérítés megrendeléséről (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 12. számú 
melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Számtalan panaszos telefon, személyes megkeresés érkezett a hivatalhoz a 
szúnyogok elszaporodásával kapcsolatban. Nagykáta Város Önkormányzata részéről 
jelezte igényüket a központi szúnyoggyérítési programba történő felvételre. Kérelmükre 
sajnos elutasító válasz érkezett a Katasztrófavédelemtől, így ezt csak saját forrásból tudják 
megvalósítani. Az előzetesen bekért árajánlat alapján 1450.-Ft+Áfa/Ha munkadíjért 
végeznék el a gyérítést, mely Nagykáta belterületére vonatkozóan maximum bruttó 
1.200.000.-Ft-ba kerülne. Ettől már érkezett be olcsóbb és drágább ajánlat is, 
természetesen a legkedvezőbb ajánlatot adó céggel, vállalkozóval fogják megkötni a 
szerződést a földi szúnyoggyérítés elvégzésére, az általános tartalék terhére. Kéri, Simon 
Lászlót a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát.  
 
Simon László: A bizottságok támogatják a szúnyoggyérítés megrendelését a határozati 
javaslatban szerepeltek szerint.  
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a határozati javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze 
azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül, az alábbi 
határozatot hozta: 
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200/2021. (VI.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete egyetért a Nagykáta város belterületét 
érintő, 638 Ha nagyságú területen földi szúnyoggyérítés elvégeztetésével és megbízza a 
polgármestert, hogy három ajánlat közül a legkedvezőbb ajánlatot adó vállalkozóval 
szerződést kössön a földi szúnyoggyérítés elvégzésére. 

 
A földi szúnyoggyérítés költségeire maximum 1.200.000.-Forintot biztosít Nagykáta Város 
Önkormányzata 2021. évi költségvetéséről szóló 9/2021. (II.18.) önkormányzati rendelet 
általános tartaléka terhére.  
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a Nagykáta Város 
Önkormányzata 2021. évi költségvetésének legközelebbi rendeletmódosítása során az itt 
meghatározott előirányzatot átvezesse. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az ügyben szükséges intézkedések 
megtételére és a szúnyoggyérítésre vonatkozó szerződés megkötésére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
-Döntés forgalomlassító eszközök elhelyezéséről (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 13. 
számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Az elmúlt időszakban a Bartók Béla, Egreskátai, Ond, Kund, és Tüzelő 
utcákból érkezett kérelem forgalomlassító elem elhelyezésére. Az itt jelzetteken felül még 
a város több pontján is szükség lenne forgalomlassító berendezések és forgalomtechnikai 
elemek elhelyezésére. Javasolja, hogy az általános tartalék terhére bruttó 1 millió Forint 
kerüljön elkülönítésre az idei évben, és a fenti utcákban kerüljön elhelyezésre a 
forgalomlassító eszköz. Kéri, Simon Lászlót a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a 
bizottságok javaslatát.  
 
Simon László: A bizottságok javasolták a forgalomlassítók kiépítését. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz.  
 
Botka Sándor: Ez a forgalomlassító kérdés eléggé megosztja a lakosságot, ahol már 
kaptak ott nem biztos, hogy örülnek neki, ahol még nem, azok szeretnének, sokan 
szeretnének. Alapvetően ők támogatják. De nem biztos benne, hogy pl. Simon úrnak az 
Egreskátai utcában 9 aláírás kellő legitimitást ad ahhoz, hogy  forgalomlassító kerüljön 
elhelyezésre, négyen ők és a Jófejű család  írta alá. 
 
Simon László: Minden család egy tagja írta alá. 
 
Botka Sándor: Nézzék meg a képviselő által adott listát, a listán 9 db aláírás szerepel, 
egyikük nem is lakik az utcában. De semmi probléma, nincs akadálya, hogy abba az utcába 
forgalomlassítókat tegyenek. Viszont, ha már tesznek, akkor biztos, hogy ez a fajta 
forgalomlassító a legmegfelelőbb és a legcélravezetőbb? Az István király út végén lévő 
forgalomlassítókról tudják, hogy milyen fennakadásokat okoznak, és ott a legtöbb 
forgalom, ott kell a legjobban lassítani, azok a forgalomlassítók már nevet is kaptak, a 
lakosság el is nevezte az alkotójáról. Viszont van nagyon sok olyan település, ahol nagyon 
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szép, nagyon kulturált forgalomlassítók vannak. Biztos mindenki látott már olyat, hogy 
nem az utat vágja ketté és egy bukkanót képez, hanem gyakorlatilag egy megkerülő, olyan 
két oldalról benyúló gátszerű akadályt képez, - magyarul le kell lassítani -, csak lassításra 
szolgál. Sok helyen virágokkal díszítik, kaspókkal, nagyon szép és akár az utca dísze is 
lehet adott esetben, és nem okoz az autóban kárt. Nyilván sokkal többe kerül egy ilyen 
akadály készítése, megfelelő módon fényvisszaverőzve, 10-15 centire az útban. Ez csak 
egy javaslat, lehet, hogy drágább lenne, de az utcaképet módosítja, szebbé teszi. 
Támogatják a javaslatot, de javasolná, hogy az elkövetkező időszakban ne ilyen ad 
hocszerűen rakják ki ezeket a forgalomlassítókat, jó, hanem valós forgalmi igényeket 
vegyék figyelembe. Még egy gondolat ehhez az eszmefuttatáshoz, hogy a város utcái 
bizonyos szempontból sok helyen kiürítési útvonalak, pl. az István király út és 
forgalomlassítók vannak (Hangfelvételről nem érthető). Köszöni még ennyit szeretett 
volna, de támogatják a javaslatot. 
 
Dorner Gábor: Várja a további kérdéseket, észrevételeket. Amennyiben más kérdés, 
észrevétel nincs kéri, aki egyetért a határozati javaslattal kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
201/2021. (VI.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
  
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete forgalomlassító küszöbök elhelyezése 
céljából Nagykáta Város Önkormányzata Városgazdálkodási Szervezete számára 
maximum bruttó 1.000.000.-Ft összeg előirányzatot biztosít Nagykáta Város 
Önkormányzata 2021. évi költségvetéséről szóló 9/2021. (II.18.) önkormányzati 
rendeletének 8. mellékletében nevesített egyéb általános tartaléka terhére. 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a Nagykáta Város 
Önkormányzata 2021. évi költségvetésének legközelebbi rendeletmódosítása során az itt 
meghatározott előirányzatot átvezesse. 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a Bartók Béla utca tulajdonosa 
és kezelője úgy dönt, hogy az utcában forgalomlassító küszöböket kíván elhelyezni.  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint az Egreskátai utca tulajdonosa 
és kezelője úgy dönt, hogy az utcában forgalomlassító küszöböket kíván elhelyezni.  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint az Ond utca tulajdonosa és 
kezelője úgy dönt, hogy az utcában forgalomlassító küszöböket kíván elhelyezni.  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a Kund utca tulajdonosa és 
kezelője úgy dönt, hogy az utcában forgalomlassító küszöböket kíván elhelyezni.  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a Tüzelő utca tulajdonosa és 
kezelője úgy dönt, hogy az utcában forgalomlassító küszöböket kíván elhelyezni.  
 
A forgalomlassító küszöbök elhelyezésével és az elhelyezéssel kapcsolatos intézkedések 
megtételére megbízza a Városgazdálkodási Szervezetet.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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Simon László: Bocsánat, szót kér! Reagálna, ha lehet. Jófejű István valóba két házat 
képvisel az utcában, az Egreskátai út 9. és a 9/A. szám alatti házat, ezért írta alá kétszer, 
mert 2 ingatlana van. A másik: lakossági megkeresésre történt és nem ő indította el ezt a 
keresést. (Hangzavar) Egy másik lap is ment, ott volt a lakók előtt, amin alírhatta, hogy 
nem szeretné, 2 lakó volt az Egreskátai úton - és személyeskedni nem szeretne -, de azt 
elmondták nagyon sokan, hogy vannak prominens személyiségek az úton, akik nem tudják 
a közlekedési szabályokat betartani. Kész, név nélkül ennyit mond. Köszöni szépen. Ezek 
ellen jó lesz, azt gondolja. Szép a virágágyásos dolog, Tóalmáson is lehet ilyet látni, meg 
egyéb településeken, pont azért, mert például az Egreskátai úton járnak nagyobb 
teherautók, azt gondolja, olyan távol kellene őket egymástól elrakni, hogy azzal be 
lehessen menni egy 9 személyes kisbusszal is, ez elég nehéz. Tóalmáson is, nagyon oda 
kell figyelni, hogy el tudjanak megfelelően haladni. Azt gondolja, hogy ezt most meg kell 
próbálni. Kész. Ennyi. 
 
Botka Sándor: Simon László be tud menni a kilenc személyes kisbusszal.  
 
Simon László: Ő nem vezet kilenc személyes kisbuszt. 
 
-Döntés önkormányzati tulajdonú ingatlanokra vonatkozó vételi kérelmekről 
(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 14. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Kármán István 2760 Nagykáta, Hosszú utca 4. szám alatti lakos a 
Nagykáta, 0125/46 hrsz-ú, 1.2801 m2 nagyságú önkormányzati tulajdonú szántó művelési 
ágú ingatlanból 2000 m2-t szeretne megvásárolni építkezés céljára. Zsíros Zoltán 2760 
Nagykáta, Erdőszőlő 16. szám alatti lakos vételi szándékát fejezte ki a Nagykáta, 5669 
hrsz-ú, 1910 m2 nagyságú önkormányzati tulajdonú szőlő művelési ágú ingatlanra. Az 
ingatlan a saját ingatlanához közvetlenül kapcsolódik, ezért szeretné megvásárolni. Andó 
Istvánné 2760 Nagykáta, Kéményseprő út 7. III/10. szám alatti lakos kérelemmel fordult a 
képviselő-testülethez, mely alapján a Nagykáta, Kéményseprő út 7. I/4. szám alatti 
megüresedett önkormányzati lakást szeretné elcserélni az ugyanabban a lépcsőházban 
található harmadik emeleti saját tulajdonú lakásával vagy megvásárolná az ingatlant. Kéri, 
Simon Lászlót a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát.  
 
Simon László: A bizottságok javaslata a következő: Az 1. határozati javaslatban szereplő 
nagykátai 0125/46 hrsz-ú 1.2801 m2 nagyságú önkormányzati tulajdonú szántó művelési 
ágú ingatlan eladását nem támogatják, a 2. határozati javaslatban szereplő nagykátai 5669 
hrsz-ú 1910 m2 nagyságú önkormányzati tulajdonú szőlő művelési ágú ingatlan 
értékesítését támogatják, és a 3. határozati javaslatban szereplő 2 önkormányzati lakás 
cseréjét nem támogatják, és az eladását sem támogatják. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket. 
 
Botka Sándor: Itt teszi fel a kérdést, mert egyebek nincs. Egyébként támogatják ezeket. 
Volt itt nemrégiben egy erdőszőlői ingatlannál önkormányzati per Répás Istvánnal, egy 
elbirtoklási per, és úgy tudja lezárult. Tudunk róla valamit? 
 
Dorner Gábor: Igen, így van, lezáródott a per, és megítélték az elbirtoklást. 
 
Botka Sándor: Tehát, akkor mi gondoltuk rosszul? (Hangfelvételről nem érthető) 
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Dorner Gábor: Ők gondolták-e rosszul? Arra a papírra, amit benyújtottak, ő most is azt 
gondolja, hogy arra nem adhatott mást az Önkormányzat, tehát nem adhatták csak úgy oda 
nekik az ingatlant. 
 
Botka Sándor: Jó, a bíróság megítélte. 
 
Dorner Gábor: Így van, bíróság megítélte, ez tisztázott. 
 
Botka Sándor: Jó, ezt pedig támogatják. 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki egyetért azzal, hogy Nagykáta Város Önkormányzat képviselő-
testülete a nagykátai 0125/46 hrsz-ú 1.2801 m2 nagyságú önkormányzati tulajdonú szántó 
művelési ágú ingatlant nem kívánja megosztani és elidegeníteni kézfelemeléssel jelezze 
azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
202/2021. (VI.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
  
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete nem kívánja megosztani és 
elidegeníteni a nagykátai 0125/46 hrsz-ú 1.2801 m2 nagyságú önkormányzati tulajdonú 
szántó művelési ágú ingatlant.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a döntésről a kérelmezőt értesítse.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki egyetért azzal, hogy kifejezzék szándékukat a nagykátai 5669 
hrsz-ú 1910 m2 nagyságú önkormányzati tulajdonú szőlő művelési ágú ingatlan 
értékesítésére kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
203/2021. (VI.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
  
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete kifejezi szándékát a nagykátai 5669 
hrsz-ú 1910 m2 nagyságú önkormányzati tulajdonú szőlő művelési ágú ingatlan 
értékesítésére.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az ingatlan forgalmi értékének 
igazságügyi ingatlanforgalmi szakértő általi meghatározására, majd az ügy ismételt 
képviselő-testület elé terjesztésére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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Dorner Gábor: Kéri, aki a lakáscserével nem ért egyet kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
204/2021. (VI.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
  
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete Andó Istvánné 2760 Nagykáta, 
Kéményseprő út 7. III/10. szám alatti lakos ingatlan cserére vonatkozó kérelmét elutasítja, 
mert nem kívánja elcserélni az Andó Istvánné tulajdonában lévő 2760 Nagykáta, 
Kéményseprő út 7. III/10. szám alatti lakást a Nagykáta, Kéményseprő út 7. I/4. szám alatti 
(hrsz: 2741/3/A/58) önkormányzati tulajdonú lakással. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a döntésről a kérelmezőt értesítse. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki egyetért azzal, hogy a nagykátai 2741/3/A/58 hrsz-ú 34,25 m2 
nagyságú önkormányzati tulajdonú lakást ne idegenítsék el kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
205/2021. (VI.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
  
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete nem kívánja elidegeníteni a nagykátai 
2741/3/A/58 hrsz-ú 34,25 m2 nagyságú önkormányzati tulajdonú lakást.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a döntésről a kérelmezőt értesítse.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Az Önkormányzati bérlakás iránti kérelem elbírálása napirendi pontot zárt 
ülés keretében javasolja tárgyalni. Kéri, aki egyetért a javaslattal kézfelemeléssel jelezze 
azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
206/2021. (VI.29.) számú Képviselő-testületi  
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete az Önkormányzati bérlakás iránti 
kérelem elbírálása napirendi pont tárgyalására zárt ülést rendel el. 
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Dorner Gábor: Mindenkinek megköszöni a jelenlétet, a további napirendi pont 
tárgyalására zárt ülést rendel el. 
 
 

-  k m f  - 
 
 
 
 

Karsainé Magyar Ildikó      Dorner Gábor 
   jegyző         polgármester 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


